
 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

Betreft: Stankoverlast Coppens Helmond 

Helmond,7 maart 2015 

Geacht college, 
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2 Voor welke vergunningen van Coppens diervoeders is de provincie bevoegd gezag?; 

 

3 Klopt het dat Coppens diervoeders in 2014 veel meer produceerde dan toegestaan volgens de 

vergunning?; 

 

4 Heeft Coppens diervoeders in de jaren voorafgaand 2014 wel aan het productieplafond voldaan?; 

 

5 Is de overschrijding van het productieplafond de reden voor de geuroverlast die Coppens 

diervoeders veroorzaakt, of is er sprake van een structurele overlastsituatie?; 

 

6 Hoe is toezicht en handhaving op de productie van Coppens diervoeders verlopen?; 

 

7 Waarom heeft Coppens diervoeders een uitstel van een week gekregen om een verweerschrift in 

te dienen tegen de opgelegde dwangsom?; 

 

8 Welke wijzigingen maken deel uit van de gewijzigde vergunning die Coppens Diervoerders in 

december 2014 heeft aangevraagd?; 

 

9 Ook de andere twee veevoerfabrieken in Helmond (CBS & Hendrikx) veroorzaken veel geuroverlast 

in de stad; voldoen deze twee bedrijven wel aan de vergunningen? 

 

 

Met hartelijke groet, 

 

Stijn Smeulders 

 

Fractievoorzitter PvdA 

 

Bron: Eindhovens Dagblad, 7 maart 2015: http://www.ed.nl/regio/helmond/te-veel-stankoverlast-coppens-

in-helmond-door-overtreding-vergunning-1.4796180 
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